

## Protokoll från styrelsemöte F12–HT14

Alumnirummet, kl. 12.15 onsdagen den 26 november 2014

### § 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet öppnat.

### § 2 Närvaro

**Johan Andersson**  
**Daniel Damberg**  
**Sara Månsson**  
**Michaela Hällevall**  
**Johanna Lägnert**  
**David Israel**

**Linus Blomgren**  
**Erik Söderberg**  
**Eric Johansson**  
**Christina Rönngren**  
**Malin Petersén**  
**Elias Brange**

Magnus Wallgren  
Jacob Adamowicz  
Georg Wolgast  
Sara Ljunggren  
Anna Svensson  
Henrik Paldán

### § 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Prylmästare Eric Johansson utsågs att, jämte ordförande Johan Andersson, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

*att* till dagordningen lägga §11.1 – *Godkännande av projekt*

*att* godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

### § 6 Meddelanden

Vice ordförande Sara Månsson meddelade att F1 Røj skulle äga rum följande dag.

Kassör Malin Petersén meddelade att en ny ordförande valts.

Utbildningsminister Christina Rönngren meddelade att höstterminsmötet skulle fortsätta samma kväll.

Överfös Linus Blomgren meddelade att F-sektionen fyllde 53 år samma dag.

Jacob Adamowicz meddelade att F1 røj skulle streamas.

Kulturminister David Israel meddelade att en skidresa skulle äga rum även nästa år.

## § 7 Utskottsrapporter

Kulturminister David Israel meddelade att Erik Andersson valts till Stilig, att tackaktiviteter planerats till kommande vecka och att kommande veckas pubruna även planerats. Han meddelade även att ekonomin gått igenom samt att ölresan ställdes in.

Prylmästare Eric Johansson meddelade att inventering skett i ambassaden, att en bulstax inköpts samt att skylten till Kongl. Ambassaden hade satts upp. Han meddelade vidare att bilförmannen ordnat med reparationer av Berit samt att utskottet dagen därpå skulle anordna en cykelfixardag.

Kassör Malin Petersén meddelade att hon sett över tillvägagångssättet för att göra sig av med mynt. Ordförande Johan Andersson meddelade att kärnstyrelsen hade förberett höstterminsmötet.

Övriga utskottsrapporter finns i bilaga 1.

## § 8 Beslutsuppföljning

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
F04-HT14	Ha på bildekaler	Fabian Ågren	F12-HT14
F09-HT14	Montera ambassadskylt	Eric Johansson	F12-HT14
F12-HT14	Flagga	Sverre Knutsen	F13-HT14

**Ha på bildekaler:** Dekalerna satt på bilen. Styrelsen beslutade

*att* stryka punkten från beslutsuppföljningen.

**Montera ambassadskylt:** Skylten var monterad. Styrelsen beslutade

*att* stryka punkten från beslutsuppföljningen.

## § 9 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F02-HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johanna Lägnert	F15-VT14

**Café/Hilbertrumskorridoren:** Inget hade gjorts. Ordförande Johan Andersson meddelade, efter möte med ansvarig på LTH, att en flytt av styrelserummet inte skulle vara omöjligt.

*att* flytta redovisningsdatum till F15-HT14.

## § 10 Inköp av ny flagga

Vice cafémästare Magnus Wallgren menade att F-flaggor borde inköpas. Styrelsen beslutade

*att* avsätta upp till 3000 kronor ur kontot för styrelsen disponibelt för inköp av upp till tre F-flaggor

*att* ålägga fanbäraren att inkomma med kostnads- och designförslag

*att* sätta redovisningsdatum till F13-HT14 för kostnads- och designförslaget.

§ 11 Tider för visionärt möte

Styrelsen beslutade

*att* hålla visionärt möte tisdagen den 9 december klockan 18.

§ 11.1 Godkännande av projekt

Sara Ljunggren föredrog projektet: att anordna tornerspel 2015 och bad om överskottet från 2013. Styrelsen beslutade

*att* godkänna projektet

*att* låta resultatet från föregående års tornerspel utgå till projektet.

§ 12 Övrigt

Kassör Malin Petersén uppmanade alla att lämna in kvitton.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 3 december klockan 12.15 i Alumnirummet.

§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet avslutat.

*I sektionsstyrelsens tjänst,*

\_\_\_\_\_  
Johan Andersson  
*Ordförande*

\_\_\_\_\_  
Daniel Damberg  
*Sekreterare*

\_\_\_\_\_  
Eric Johansson  
*Justerare*



# Bilaga 1

## Utskottsrapporter

### Studierådet

Studierådet invigde sektionens referensbibliotek under superSMURFen. Med pompa och ståt klippte utbildningsministern band och alla närvarande bjöds på pommac.

Torsdagen den 20/11 var det f-sektionens studenters tur att tycka till om sin utbildning. Studierådet, studerandeskyddsombudet, teknologkåren samt studievägledarna var på plats för att svara på frågor och diskuteta utbildning. Det var väldigt många som dök upp och kom med konkreta förslag till utbildningsförbättring.

### Sanningsministeriet

Inom sanningsministeriet har vi framförallt jobbat med planscher till valet. Av olika anledningar blev det försenat, men till slut så kom valplanscherna upp. Det har även gjorts en affisch till pubrundan som kommer hållas i december, samt en av sanningsspidarna har börjat jobba på en plansch till ordensmiddagen. Vi har även haft möte med FARAD för att inleda ett samarbete med dem.

Tillsammans med arkivarierna har vi börjat se över vad som saknas i arkivet, och som också bör köpas in. På grund av semester hos tryckeriet och mycket att göra blev det förseningar med bilderna till fotoväggen, men för två veckor sedan kom dem upp. Kalendern på hemsidan är även den igång och vi jobbar med att hålla den uppdaterad. Jag har även börjat se över hur jag ska göra för att skicka Weektor, den internationella vecktorn, så att det görs på ett smidigt sätt.

### FNU

FNU har fortsatt att jobba med de två events som har nämnts tidigare i höst, en Nanobranschkväll som kommer gå av stapeln den 10:e december, samt ett Hackathon med Qlik den 12:e december.

För Nanobranschkvällen har vi börjat sätta upp en plan för hur vi vill att marknadsföringen ska utföras, samt börjat diskutera med Sexet lite smått över eventets upplägg kring mat och pub.

Gällande eventet med Qlik så ligger bollen på deras sida för tillfället, men vi kommer även där snart börja med annonsering och att ta in anmälningar. Eventet kommer att ha 15 platser från F-sektionen samt 15 platser från D-sektionen.

Vi har också börjat planera vårt tack vilket kommer ligga i slutet av januari/början av februari.

### Sexmästeriet

Vi i Sexet har under den senaste tiden haft en FETSM med Harry Potter tema vilken gick väldigt bra och det kom mycket folk på den. Vi har dessutom haft en gemensam Sexfest med de andra sexmästerierna



på sektionen. Denna gick ut på att vi hade en sittning och eftersläpp på VGs, vilket var väldigt trevligt. Annars håller vi mest på att planera inför Ordensmiddagen samt Pubrundan.

## Hilbert Café

Caféet flyter på som vanligt. Vi har haft återbesök från miljömyndigheten och denna gång hade de inga anmärkningar, vilket är najs. Vi har nu gått in i juletider och serverar därför julmust och pepparkaksdammsugare (om nom nom). Vi har även gått igenom våra dokument på nyckelpigebidrag och avskrivit gamla nyckelpigebidrag så att de stämmer överrens med det vi har dokumenterat vilket innebär att caféet just nu ligger på +180kkr.

## Föset

Vi i föset har pluggat, haft ett och annat möte och anordnat samt gått på en del tack. Vi hade ett mysigt föstäck, gick på ett trevligt nollningstäck som kåren anordnade och fixade ett fint tack åt våra fantastiska funktionärer! Vi är nöjda och hoppas att alla som har varit delaktiga i nollningen är detsamma. Eftersom året snart tar slut så har vi försökt knyta ihop alla lösa trådar såsom att vi äger en bil och att ekonomin ska bli klar. Vi har även planerat en del inför höstterminsmötet och börjat dra igång planeringen för överlämning till det nya föset som snart väljs."

---

Christina Rönngren  
*Utbildningsminister*

---

Johanna Lägnert  
*Sanningsminister*

---

Erik Söderberg  
*Näringslivsansvarig*

---

Michaela Hällevall  
*Sexmästeriet*

---

Elias Brange  
*Cafémästare*

---

Linus Blomgren  
*Överfös*

